
 
 
 
 
 
 
 

Årsmötesprotokoll för Iyengar Yoga Föreningen i Sverige, 
8 mars 2014 kl. 13.00- 16.00  
  
I samband med årsmötet hölls en tredagars-workshop med James Murphy, USA. 
 
 
§1. Mötets öppnande.  
Föreningens ordförande Fredrika Sjögreen förklarar mötet öppnat. 
 
§2. Val av ordförande och sekreterare för mötet.  
Till mötesordförande valde mötet Lena Skärby och till mötessekreterare valde mötet 
Christina Hagner. 
 
§3. Fastställande av röstlängd.  
Röstlängden fastställdes och bifogas i bilaga 1 (28 medlemmar på plats, inga fullmakter). 
 
§4. Mötets behöriga utlysande.  
Mötet godkände mötets behöriga utlysande. 
 
§5. Val av två personer att jämte ordföranden justera protokollet.  
Mötet valde Åsa Gudmundsson och Lina Sjögreen Edstam till justeringspersoner. 
 
§6. Fastställande av dagordning.  
Dagordningen fastställdes med några tillägg som framgår av § 18 Övriga frågor. 
 
§7. Föredragning av verksamhetsberättelse och årsredovisning.  
Föreningens ordförande Fredrika Sjögreen föredrar styrelsens verksamhetsberättelse och 
verksamhetsplan. I det fortsatta arbetet med riktlinjer för fördjupningskurser ska 
styrelsen även klarlägga vad kursens namn har för betydelse för deltagare med egna 
företag, det framkommer att ”fördjupningskurs” är avdragsgill men inte ”lärarutbildning”.  
 
Fredrika föredrar även kommittéernas verksamhetsberättelser och 
verksamhetsplaneringar. 

 Årsmötet skickar följande fråga till U & E: ska vissa frågor flyttas över till 
Etikkommittéen för att minska på arbetsbelastningen i U & E, t.ex. förfrågan från 
medlemmar om möjlighet att tentera utomlands?  

 PR-kommittén: angående hemsidan så väcks frågan om fler workshops ska 
annonseras på hemsidan? Årsmötet får veta att diskussion har funnits i PR, men 
för att begränsa arbetet och mängden workshops som annonseras sattes gränsen 
vid seniora lärare. Årsmötet stöder det beslutet. 

Samtliga närvarande hade tagit del av föreningens verksamhetsberättelser som 
fastställdes med ovanstående tillägg, därefter lades de till handlingarna. 
 
Föreningens kassör Karin Schelén föredrar resultat och balansräkning.  
Årsredovisningen fastställdes och lades till handlingarna. 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
§8. Föredragning av revisionsberättelse. 
Revisionsberättelsen föredrogs av Fredrika Sjögreen på uppdrag av Kristina Berglund, som 
har granskat årsredovisningen och konstaterar att föreningens räkenskaper för 2013 är i 
god ordning och föreslår att styrelsen beviljas ansvarsfrihet.  
 
§9. Fastställande av balansräkning samt vinst- och förlusträkning för föregående år. 
Kassör Karin Schelén föredrog balansräkningen. Revisorn har konstaterat att 
balansräkningen stämmer. Balansräkningen fastställdes och lades till handlingarna. 
 
§10. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionsberättelsen gäller.  
Årsmötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet för 2013. 
 
§11. Förslag på aktiviteter för att samla pengar till föreningen. 
Med tanke på föreningens goda ekonomiska situation och att ideella föreningar inte bör 
gå med vinst så har föreningen för tillfället inget behov av att samla in mer pengar. När 
det gäller hur vi ska använda föreningens pengar föreslog Leela G Hansen att föreningen 
bjuder in en lärare med relativt höga resekostnader t.ex. från Indien för en workshop och 
ändå håller en relativt låg deltagaravgift, årsmötet bifaller förslaget. 
 
§12. Fastställande av budget och avgifter för innevarande år.  
Kassör Karin Schelén föredrar budget för 2014. I budgeten finns utrymme för två mässor, 
varav den ena är Nolia i Piteå. Medlemsavgiften föreslås förbli oförändrad. 
Årsmötet fastställer budget och avgifter. 
 
§13. Val av följande styrelsemedlemmar:  
Följande personer valdes in i styrelsen: 
– Ordförande  Lina Sjögreen Edstam 1 år (nyval) 
– Kassör  Barbra Waller 2 år (nyval) 
– Ledamot Åsa Gudmundsson 2 år (omval),  
– Ledamot Andrea Olow 2 år (nyval) 
– Ledamot Ulrika Falk Mörtberg (fyllnadsval 1 år, ersätter Helena Jönsson) 
Samtliga valdes enhälligt. 
 
Följande styrelsemedlemmar berördes ej av val och sitter kvar 1 år till: 
– V ordf. Karin Halberg-Lange 
– Sekreterare Christina Hagner 
– Suppleant Martin Aga Schioldberg 
 
§14. Val av en revisor och en revisorsuppleant. 
Tom Engström valdes till revisor och Kristina Berglund till revisorssuppleant.  
 
§15. Val av kommittéer samt medlemmar i de olika kommittéerna. 
Enligt konstitutionen från Pune ska det finnas en styrelsemedlem i varje kommitté. 
Samtliga kommittémedlemmar valdes för 1 år. 
  
 
 



 
 
 
 
 
 
 
Utbildnings- och examenskommittéen Leela Grethe Hansen, sammankallande 
   Bodil Mauritzen 
   Ingrid Engström 
   Janna Brattli 
   Karin Halberg-Lange 
   Kristina Berglund 
   Sofia Bergström 
   Svetlana Lundkvist 
. 
 
PR- och kommunikationskommittéen Erik Berglund, sammankallande 
   Sofia Nording 
   Tom Engström 
   + styrelsen utser en kontaktperson till PR 
 
Etik- och certifieringskommittéen Ingrid Engström, sammankallande 
   Fredrika Sjögreen 
   Janna Brattli 
   Maddalena Maresca 
 
Medlemsansvarig  Ulrika Falk Mörtberg 2 år  
 
§16. Val av två personer till valberedning.  
Fredrika Sjögreen (sammankallande) och Ingrid Engström valdes till valberedningen för 
nästa år. 
 
§17. Medlemsförslag och/eller förslag från styrelsen som ska ha inkommit senast 4  
veckor före årsmötet.  
Inga förslag har inkommit till styrelsen 
 
 
§18. Övriga frågor  

1. Årsmötet 2015 anordnas i Göteborg.  Christian Pisano & June Whittaker som har 
tackat ja till att hålla en workshop i samband med årsmötet önskar helst komma i 
februari, årsmötet föreslår den 20 – 22 februari. En arbetsgrupp valdes: Lena 
Skärby och Yvonne Forsberg-Sporre (sammankallande), samt även Märta Ditmer, 
Linda Fidler, Susanna Svärd Olofsson, Ingrid Engström och Leela G Hansen. 

 
2. Årsmötet 2016. Det finns ett förslag från årsmötet 2013 att det ska hållas i Oslo 

(reservstad Umeå).  
 

3. Karin Schelén föredrog styrelsen dokument för riktlinjer kring marknadsföring. 
Styrelsen fick en fråga angående annonser i dagstidningar, utifrån denna fråga har 
styrelsen under det gångna året funderat kring marknadsföring i allmänhet och 
skrivit samman ett rådgivande dokument, se bilaga 2. Vid årsmötet framkom 
önskemål om att mer information önskas på hemsidan för icke-lärare. Det 
framkommer ett förslag att lämna till PR, kan vi skapa ”lådor” för varje skola på 



 
 
 
 
 
 
 

hemsidan, där varje enskild skola kan hålla den aktuell med t.ex. workshops med 
icke-seniora lärare.  

 
4. Avtackning. Ylva Nyberg och Ulrika Falk Mörtberg tackade på föreningens vägnar 

Fredrika Sjögreen, Karin Schelén, Ylva Nyberg och Helena Jönsson för deras arbete 
i föreningen med en vår-kruka och varma applåder . Även valberedningen 
tackades för väl utfört arbete. 
Slutligen framfördes ett stort tack till årets Årsmöteskommitté. 

 
Mötet avslutas. 
Mötesordförande förklarar årsmötet 2014 för avslutat. 
 

 

 

 

___________________________ _____________________________ 

Lena Skärby   Christina Hagner 
Ordförande   Sekreterare 
 
 
 
 
 
___________________________ _____________________________ 
Åsa Gudmundsson  Lina Sjögreen Edstam 
Justeringsperson  Justeringsperson 
 
 


